
 

 

 
 

 

PROCES-VERBAL 

al ședinței extraordinare a Consiliului local al comunei Mehadica 
 

        Încheiat astăzi 04.10.2021, cu ocazia şedinţei extraordinare a Consiliului local al comunei 

Mehadica. 

         Şedinţa a fost legal constituită, din totalul de 9 consilieri locali în funcţie, fiind prezenţi 

toți 9. 

       Şedinţa a fost convocată de primarul comunei Mehadica, în conformitate cu prevederile 

art. 133 alin. (2) lit. a) din OUG 57/2019 privind Codul administrativ. 

Ordinea de zi propusă este următoarea : 

1. Proiect de hotărâre privind aprobarea ordinii de zi; 

Iniţiator : dl. URECHIATU ION – primar; 

2. Proiect de hotărâre privind aprobarea procesului-verbal al ședinței anterioare a Consiliului 

local al comunei Mehadica; 

Prezintă: secretarul general al comunei Mehadica; 

3. Proiect de hotărâre privind modificarea indicatorilor tehnico-economici aferenti lucrarilor 

la obiectivul de investitie: “MODERNIZARE DRUMURI VICINALE, ÎN COMUNA 

MEHADICA, JUDEȚUL CARAȘ-SEVERIN” privind asigurarea finantarii de la bugetul 

local a categoriilor de cheltuieli care nu se finanteaza de la bugetul de stat prin PNDL; 

Iniţiator : dl. URECHIATU ION – primar; 

4. Proiect de hotărâre privind modificarea indicatorilor tehnico-economici aferenți lucrărilor 

la obiectivul de investiție: “Rețea de canalizare și stație de epurare în Comuna Mehadica, 

Județul Caraș-Severin” privind asigurarea finanțării de la bugetul local a categoriilor de 

cheltuieli care nu se finantează de la bugetul de stat prin PNDL. 

Iniţiator : dl. URECHIATU ION – primar; 

5. Proiect de hotărâre privind modificarea indicatorilor tehnico-economici aferenti lucrarilor 

la obiectivul de investitie: “Reabilitare, modernizare si dotare dispensar uman in comuna 

Mehadica, județul Caraș-Severin” privind asigurarea finantarii de la bugetul local a 

categoriilor de cheltuieli care nu se finanteaza de la bugetul de stat prin PNDL. 

Iniţiator : dl. URECHIATU ION – primar; 

6. Proiect de hotărâre privind aprobarea cererii de finanțare și a devizului general pentru 

proiectul “Modernizare drumuri de interes local în comuna Mehadica, județul Caraș-

Severin”, prin Programul național de investiții ,,Anghel Saligny” aprobat prin O.U.G. nr. 

95/2021. 

Iniţiator : dl. URECHIATU ION – primar; 

7. Proiect de hotărâre privind aprobarea cererii de finanțare și a devizului general pentru 

proiectul “Modernizare drumuri vicinale, etapa II, în comuna Mehadica, județul Caraș-

Severin”, prin Programul național de investiții ,,Anghel Saligny” aprobat prin O.U.G. nr. 

95/2021. 

8. Întrebări, interpelări, petiţii şi informarea consilierilor; 

      Se dă citire ordinii de zi a şedinţei de astăzi. Se supune la vot ordinea de zi și se aprobă cu 

unanimitate de voturi. 

      Se prezintă procesul verbal al şedinţei anerioare, şi nefiind obiecţiuni , se aprobă cu 

unanimitate de voturi. 

    Se trece la punctul 3 de pe ordinea de zi .  
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Se  prezinta proiectul de hotărâre.  

Dnul Baderca Iancu – proiectul trebuia finalizat din luna iunie. Care este motivul pentru care 

nu au finalizat lucrarea? 

- Dnul Primar – din cauza situatiei epidemiologice din țară. Aceștia au depus cerere 

pentru prelungirea perioadei de execuție a lucrărilor. OUG 15/2021 le dă dreptul sa 

ceară bani pentru ajustarea prețurilor la  materiale pentru lucrările ramase de executat. 

Avand in vedere prevederile art. 2 alin. (11) si (12) din OUG 15/2021, noi suntem 

obligați sa le aprobam acești bani. 

    Nu mai sunt înscrieri la cuvânt. Se supune la vot proiectul de hotărâre. 

Voturi pentru – Baderca Ioan, Brînzan Petru, Sandru Gheorghe, Sandru Constantin, Vădrariu 

Ianăș 

Voturi împotrivă –Baderca Iancu 

Abtineri – Ghimboașă Iosif, Vădrariu Ion 

Proiectul de hotărâre se aprobă cu 5 majoritate absolută. 

Se trece la punctul 4 de pe ordinea de zi. Se prezintă proiectul de hotărâre. 

Dnii consilieri sunt de aceeași părere. Lucrările trebuiau finalizate demult. Iar  cele care au 

fost făcute până în prezent nu sunt conforme, au fost făcute de mântuială. 

Dnul Baderca I – de ce nu au fost trași la răspundere pentru lucrările proaste pe care le-au 

făcut? 

Dnul Primar – cand vor începe sa lucreze din nou, vor repara . 

Nu mai sunt inscrieri la cuvânt. Se supune la vot proiectul de hotărâre.  

Voturi pentru – Baderca Ioan, Brînzan Petru, Sandru Gheorghe, Sandru Constantin, Vădrariu 

Ianăș 

Voturi împotrivă –Baderca Iancu 

Abtineri – Ghimboașă Iosif, Vădrariu Ion 

Proiectul de hotărâre se aprobă cu 5 majoritate absolută. 

Se trece la punctul 5 de pe ordinea de zi. Se prezintă proiectul de hotărâre. 

Dnii consilieri sunt de aceeași părere. Lucrările trebuiau finalizate demult. Iar  cele care au 

fost făcute până în prezent nu sunt conforme, au fost făcute de mântuială. 

Nu mai sunt inscrieri la cuvânt. Se supune la vot proiectul de hotărâre.  

Voturi pentru – Baderca Ioan, Brînzan Petru, Sandru Gheorghe, Sandru Constantin, Vădrariu 

Ianăș 

Voturi împotrivă –Baderca Iancu 

Abtineri – Ghimboașă Iosif, Vădrariu Ion 

Proiectul de hotărâre se aprobă cu 5 majoritate absolută. 

Se trece la punctul 6 și 7 de pe ordinea de zi. Se prezintă proiectul de hotărâre. 

Dnul primar –noul  Programul Național de Investiții Anghel Saligny aprobat prin OUG 95/2021 

dă posibilitatea autorităților locale sa înceapă noi proiecte, investiții. Astfel, comuna noastră se 

încadreză la categoria de investiții  - drumurile publice clasificate și încadrate în conformitate 

cu prevederile legale în vigoare ca drumuri județene, drumuri de interes local, respectiv drumuri 



comunale și/sau drumuri publice din interiorul localităților, precum și variante ocolitoare ale 

localităților; se dorește astfel refacerea, modernizarea tuturor străzilor din comuna, într-un 

proiect de investiție, iar în altul se dorește modernizarea drumurilor vicinale, cele care nu au 

fost prinse în proiectul ce se află in desfășurare. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre prevăzut la punctul 6 de pe ordinea de zi. 

Toată lumea este pentru. Se aprobă cu unanimitate de voturi. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre prevăzut la punctul 7 de pe ordinea de zi. 

Toată lumea este pentru. Se aprobă cu unanimitate de voturi. 

Ambele noi obiective de investiții au fost aprobate. 

 

Se trece la punctul Diverse  

Dnul consilier Vădrariu Ion – podul de la Mandicu este spart si înfundat, iar toată apa si 

mizeria a iesit în strada și în fata casei doamnei Nicoleta. 

A doua problema este cu apa ce vine de la Boistraș, tot așa, este toată pe drum. Trebuie luate 

măsuri. 

Dnul primar – am vb cu cei de la canalizare și vor veni să repare podul. 

Nu mai sunt înscrieri la cuvânt. 

Dnul primar a luat la cunoștință cele discutate în cadrul ședinței. 

 

 

Se declară şedinţa închisă. 

4 octombrie 2021 

 

PREŞEDINTE DE ŞEDINŢĂ                                   SECRETAR GENERAL AL COMUNEI 

VĂDRARIU ION                                                         FANDEL-DRĂGHICI VALENTINA 


